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Verksamhetsberättelse 

Mörtnäs IF är en idrottsförening som är verksam i Mörtnäs och dess närområde. Vi driver verksamhet 
som breddklubb där målet är att erbjuda fotboll som en positiv och meningsfull sysselsättning så att 
alla som vill, oavsett förutsättningar och ambition, kan vara med i vår förening och känna sig 
välkomna. Under år 2024 omfattade vår verksamhet 13 lag varav 4 lag flicklag, 7 pojklag samt 2 
mixade lag. Föreningen har omkring 380 aktiva barn. Vår huvudanläggning är Mörtnäs BP där vi har 
tillgång till en liten 7mot7-plan och en vinterbonad materialbod. Vi nyttjar även Ösby BP och till delar 
Värmdövallen för både träning och matchspel för våra äldre lag som har behov av en större 
anläggningsyta än vad Mörtnäs BP kan erbjuda.  

Verksamheten syftar till att barnen ska fortsätta spela så länge som möjligt för att skapa 
förutsättningar till en fritid med rörelse. MIF har rekommenderat utbildningar för våra ledare baserat 
på barnens ålder som de tränar samt ev utmaningar att ta hänsyn till. Våra tränare följer föreningens 
utbildningsplan för att vi ska säkra att alla barn möter utbildade tränare. För barnens trygghet 
kontrollerar MIF även tränare genom utdrag i belastningsregistret och våra ledare uppmanas ta del av 
och följa föreningens policy och inriktning för verksamheten bl a genom ledarträff där vi säkrar dialog 
med nytillkomna ledare i Mörtnäs IF. 

Under året 2024 har vi i styrelsen upprätthållit flera roller per individ. Kommunikationsansvarig har 
ansvarat för föreningens utbildning och ordförande har ansvarat för anläggningsfrågor tillsammans 
med vår café- och eventansvarig. Inför årsmötet år 2025 söker vi flera styrelsemedlemmar för att 
sprida ut ansvaret för verksamheten då nuvarande situation inte är hållbar i längden.  

 
 

● Mörtnäs IF har under år 2024 haft verksamhet för cirka 350 barn i åldrarna från 6 år upp till 
13 år. Uppstart för flickor och pojkar födda 2019 genomfördes i maj med 43 barn samt 12 
ledare med olika ansvar. Vi har spelat 3 mot 3, 5 mot 5, 7 mot 7 samt även 9 mot 9 för våra 
äldsta.  

● Vi har genomfört ett flertal utbildningar såsom temautbildningar, spelar- och ledarutbildning 
samt målvaktsträningar. 

● Vi har Intersport som leverantör och sponsor för verksamheten och vi har under året tagit 
fram ett tydligt sponsormaterial där Frentab blev vår huvudsponsor men även Vindö 
Byggvaror AB som valt att stödja vår verksamhet. Flera av våra lag har även egna sponsorer 
som medför ökad finansiell möjlighet att åka på cuper och fler aktiviteter per lag. Det är 
viktigt för oss att arbeta aktivt med sponsring då det är en viktig del av finansieringen av vår 
verksamhet. 

● Föreningen har ett fördelaktigt samarbetsavtal med Adidas via Intersport. Avtalet löper fram 
till 31 december 2026. Intersport Värmdö ger oss närhet till leveranser och tillgång till bra 
ytor för display av det sortiment vi erbjuder. 

● Säsongen har genomförts med deltagande i Sankt Eriks cupen, Värmdö Knatteliga för P/F 
2016 och Summercamp i samarbete med Gustavsbergs IF Fotboll. Vi har även deltagit i 
Dalecarlia Cup med lag -11, lag -12 och lag - 13. Sammanlagt var det cirka 70 spelare och 12 
ledare som spenderade fyra fantastiska dagar i Borlänge i månadsskiftet juni/juli.  

● Onsdag den 23 oktober genomfördes en ledarträff där alla ledare oavsett roller i laget var 
inbjudna att diskutera material, utbildning, anläggning med mycket mera. Vi hade 
representanter från SvFA samt Hjälplaget på plats. 



● Under ledarträffen bestämdes att testa att köpa in Merchendise från Hjälplaget som inte 
konkurrerar med Intersportavtalet varför föreningen valde att köpa in två olika sorters 
vintermössor där vi har ca 36% och 40% marginal som gett en liten vinst som går till 
respektive lagkassa. 

● Under våren 2024 valde föreningen att börja nyttja ”Digitala Lagkassan” för att administrera 
respektive lagkassa. Det har avsevärt förenklat kassörsrollen för respektive lag men även 
föreningens kassör. 

● Under våren genomförde Lag P11 en domarutbildning för att döma 5 mot 5 matcher. 
● Under våren genomfördes en fotografering på Mörtnäs BP av de flesta lagen. Vi hade tur med 

vädret och kunde fotograferas utomhus. 
● Kommunikation och information är viktigt för oss, vilket sprider glädje och gemenskap i vår 

förening. Vi nyttjar vår plattform ”Laget” men även ”Instagram” samt utskick från vårt kansli 
som svarar på frågor och administrerar vår förening via telefon och mejl mm. 

● Vi har tillsammans med MFF genomfört Valborg- och Midsommarfirande i Västerviksparken. 
● Styrelsen genomförde 8 protokollförda sammanträden varav en halvdag i februari för att 

planera inför årsmöte och kommande säsong. 
● Delar av styrelsen har deltagit i ett samarbete för konstgräsplan på Farstaborgs anläggning 

tillsammans med GIF, VIF, Ingarö och Djurö. Vi har även inhämtat information från STFF samt 
deltagit på möten med Värmdö kommun.  

● Styrelsen har ett tätt samarbete med Värmdö kansli där vårt avtal om kansliservice löper 
vidare enligt kontrakt.  

● Under året har vi köpt in en VEO kamera för de äldre lagen att nyttja vid analyser av spelet vid 
matcher. 

 

 
Verksamhetsplan och Budget år 2025 

● Vi fortsätter att följa föreningens utbildningsplan och kommer tillsammans med övriga 
Värmdö Föreningar arrangera utbildningar både i förbundets regi och tillsammans med 
Svenska Fotbollsakademins (SvFA) där genomför vi utbildningarna; Tränarskap och olika 
Spelform Utbildningar under säsongen. Vi fortsätter vårt samarbete med SvFA vad gäller 
spelarutbildning där vi planerat för tematräningar för lag 16, 17 och 18 med hjälp av en av 
deras instruktörer.  

● Uppstarten av ny träningsgrupp omfattar i år barn födda 2020 med samma upplägg som 
föregående år.  

● Under år 2025 kommer vi träna regelbundet på Ösby och Värmdövallens anläggning då våra 
äldsta lag väljer att stanna i klubben. 

● Vi har i år anmält oss till ArosCupen i Västerås vilket blir en gemensam cup för lagen födda 
2011, 2012 och 2013 och 2014.  

● Vi fortsätter samarbetet med MFF för Valborg och Midsommarfirande i Västerviksparken i 
Mörtnäs. 

● I styrelsen lägger vi vikt vid att fördela ansvar och aktualisera rollbeskrivningar för att sprida 
arbetet i styrelsen. 

● Våra lag kommer att fotograferas under våren,  2025-05-20 17:00 - 21:00. Det medför inga 
kostnader för klubben, då det är respektive köpare som betalar fotografierna. 

● Under försäsongen 2025 kommer en domarutbildning hållas för 5 mot 5 matcher för P12. 

● Vi fortsätter att stötta arbetet för ytterligare en konstgräsplan i Värmdö Kommun. 

 

 



 

 



 



 
 

 


